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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A Gyurcsány kormány már a földjüket művelni akaró embereket is ellenségnek

tekinti" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imréhez, az

a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium miniszteréhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MSZP-SZDSZ kormány közel három éve alatt Őnök leplezetten támadást indítottak a

családi gazdaságok ellen. Előbb felszámolták a kamatmentes földvásárlásra szolgáló hiteleket,

majd megszüntették a családi gazdálkodók elővásárlási jogát . Az osztatlan közös tulajdon

megszüntetésével kapcsolatos jogszabályok végrehajtását politikai okok miatt elszabotálják .

A magam és képviselőtársaim által benyújtott indítványokat pedig napirendre sem veszik.

A probléma 240 ezer kérelmezőt és 1,2 millió hektár területet érint . Ebből Makó és térsége

2300 kérelmező több mint 30 ezer ha-val érintett!

Többszöri megkeresésemre Őn, hol a pénzhiányra, hol a kormányrendelet hiányára utalt a

megoldás helyett.

A 2005-ös költségvetésben végre sikerült 1,2 mrd Ft-ot elkülöníteni a munkák elkezdésére .

Az elmúlt években elszabotált földkimérések miatt Őnök tetemes károkat okoztak azon

tulajdonosoknak, akik földjüket művelni szerették volna, míg a földet bérlő szövetkezetek

tetemes haszonra tettek szert .

Írásbeli kérdés



Az EU csatlakozást követően megemelkedett földalapú támogatás dacára a szövetkezetek

nem hajlandók emelni a bérleti díjat, ami számukra extra profitot, míg a földtulajdonosoknak

extra veszteséget okoz .

Kérdezem a Miniszter Urat :

1 . Meddig folytatja gazdaellenes tevékenységét azzal is, hogy akadályozza a

földtulajdonosok birtokba kerülését?

2. Meddig kívánja elszabotálni a vonatkozó hatályos jogszabályok végrehajtását?

3. Miként kívánja megtéríteni a tulajdonosokat érő károkat, melyeket jogellenes

magatartásával idézett elő?

4. Mikor kezdik meg a rendelkezésre álló 1,2 milliárd Ft-ból a földek kimérését?

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2005 . január 9.

György
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